
Protokoll från Serieföreningns Höstmöte 28/10-2024 
 

 

Närvarande 24 personer. 

Representerade följande klubbar: 

 Torreta III, Laguna Rosa, Mil Palmeras, San Luis, Torre del Moro, El Limonar, Rosaleda samt 
Horisonte. 

 

1. Röstlängden faställdes enligt bilaga. 
2. Fastställdes att mötet var utlyst enligt gällande stadgar. 

3a.  Janne Mehlstrand valdes till mötesordförande. 

3b.  Stefan Persson valdes till mötessekreterare. 

3c.  Bengt Åke Andersson och Kjell Hansson valdes till att justera dagens protokoll, tillika 
rösträknare. 

4.   Dagordningen fastställdes. 

5.   Det fanns inga frågor inkomna från medlemmarna. 

6.   Janne informerade om de frågor styrelsen arbetar med för tillfället. 

      Det pågår diskussioner om att förändra antalet lag i Costa Blanca serien till nästa säsong, 
dessutom finns önskemål om att  

      begränsa tiden för spelomgångarna. Styrelsen kommer att lämna förslag till klubbarna som 
sedan får ta ställning i frågan. 

      Janne påminde om att motioner till årsmötet måste vara styrelsen tillhanda senast 31/1. 

7.  Framkom synpunkter på att det är tråkigt att det är för många lag från få klubbar i Costa 
Blanca. Kanske bör man begränsa  

      antalet lag per klubb. Konstaterades att vi egentligen är för få klubbar i föreningen. 

      Det finns synpunkter på att förändra prisutdelnings ceremonin i Costa Blanca. Förslag att ha 
en separat dag där alla lag får 

      sina medaljer. 

      2025 blir Costa Blanca serieförening 25 år. Finns förslag om att arrangera en 
välgörenhetstävling med 4 lag från varje klubb. 

     Förslag att det ska vara 2 damtripplar och 2 herrtripplar per klubb. Då blir det totalt 40 lag 
med 120 detagare. Hela vinsten ska 

     då gå till någon/några välgörenhetsföreningar. 

     Styrelsen tar med alla frågor till nästa styrelsemöte. 



8. Mötet avslutades.    

     

Vid protokollet       Ordförande Justeras 

Stefan Persson     Janne Mehlstrand Bengt Åke Andersson 

   Kjell Hansson 


